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2022Z04859 

Vragen van het lid Tony van Dijck (PVV) aan de Minister van Financiën over 
het bericht dat banken contant geld van bedrijven weren (ingezonden 15 maart 
2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Banken weren contant geld, bedrijven 
radeloos»?1 

Vraag 2
Klopt het dat banken, om witwasrisico’s te beperken, contante transacties 
sterk willen terugdringen of zelfs verbieden? Zo ja, om welke banken gaat het 
hier? 

Vraag 3
Met welke obstakels hebben bedrijven precies te maken en in welke sectoren 
willen (bepaalde) banken het gebruik van contant geld helemaal verbieden? 
Klopt het bijvoorbeeld dat bedrijven een limiet van tien procent contante 
transacties krijgen opgelegd, met een bepaalde snelheid contante betalingen 
moeten afbouwen en dat zelfs bankrekeningen van bedrijven worden 
opgezegd? 

Vraag 4
Hoe kan voorkomen worden dat de inspanning van banken om witwassen en 
fraude op te sporen doorslaat? 

Vraag 5
Bent u het eens met de stelling dat contant geld een wettig betaalmiddel is 
en hoort te blijven? Zo ja, welke maatregelen bent u bereid te treffen om dit 
te bewerkstelligen en om de obstakels die bedrijven ervaren weg te nemen? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Heinen (VVD), ingezonden 15 maart 2022 (vraagnummer 2022Z04855).

1 FD, 14 maart 2022 (https://fd.nl/bedrijfsleven/1429327/banken-weren-contant-geld-bedrijven-
radeloos-knc2cagrCbhK)
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